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També. Vaig estar col'laborant a l'editorial Repúbli-

ca dels Llibres, amb el meu amic Jordi Prenafeta,.

ajudant-lo en eltema de la comunicació. He anat
aprenent del teatre, la pintura, la fotografia, la po-

esia, la literatura...
I ho credt uno pløtalormo web

Sí. És una manera de, a poc a

poc, agrupar-ho per tenir una

mirada transversal de la cultura
de Lleida.

És als ínÍcis...

Sí. Ho úull fer poc a poc, dedi-

car-me com en una cursa de

fons. Vai! coneixent gent i el que

més m'agrada és establir contac-

tes, crear sinergies, unir els pro-

cessos creatius que van sorgint.

També fo de representant aþ
tístico,
És lhltra vessant. Moltes vega-

des els creadors necessiten algú
que s'ocupi de les'seues activi-
tats, que els donivisibilitat. Tam-

bé m'hi dedico.
Lo web és molt bonica, molt vi-
suol.

Gràcies. Procuro reflectir totes les activitats que

fem en cada moment. Ara tenim en marxa una ex-

posició a la sala 2 Dames, amb fotògrafs i pintors.

La idea és anar canviant sovint, ser dinàmic, do-

nant visibilitat a propostes diferents. Sense pressa.

MfRIAM FUENTES I nepresentant därtistes i creativa

"M'agrada crear contactes,
unir talents, en un tot"

tuêntes (Lleida, 1988), malgnt la seua iuventut
i la seua pausada forma de parlar, és un esperit
inquiet. Sense pressa però sense pausa, s'ha pro-
posat articu¡ar les iniciatives culturals que neixen

a Ponent i trencar els compaftiments estoncs que

moltes vegades els treuen la visibilitat que es

mereixen. [a seua és una mira-
da tÈnwersal de la cultura. [a
trobareu a Facebook i a la web
de nova creació. www.mi¡iom-

fuentes.com

Com vo començot en el món de
la cultura?
Els primers estudis que vaig fer
van ser dArt Dramàtic a lAu-
la Municipal de Teatre i també
em vaig formar en disseny grà-

fic. Poc a poc, vaþ començar a
conèixer creadors de Lleida.

Té dos fills.
El Bruno que té 4 anys i el Quim,
2. Arran de tenir el Bruno, em

vaig introduir en el món de la
pintura. Vaig col'laborar amb

l'Escola Ermengol, fent de coor-

dinadora. En vaig aprendre molt.
Es mou per molts ùmbits.
Sí. Pel meu caracte[ no em volia limitar només a

l'escola, ivaig començar a fer projectes diferents.
També s'ha mogut en el món editorial.


